

News Release

For Immediate Release

Government of Canada Invests to Support Social and Economic Development and Growth in Emsdale

March 17, 2017 – Emsdale, ON – Federal Economic Development Initiative for Northern Ontario - FedNor

A Government of Canada investment of \$81,225 will enable the [Township of Perry](#) to make improvements to Emsdale's outdoor rink to increase accessibility and usage.

The Honourable Navdeep Bains, Minister of Innovation, Science and Economic Development, and Minister responsible for [FedNor](#), today announced this [Canada 150 Community Infrastructure Program](#) investment. Specifically, the FedNor funding will enable the community to drill a well, install a septic system, build public washrooms, a change room and utility room, resulting in a more accessible facility for all residents.

Quotes

"The Government of Canada is proud to invest in communities like the Township of Perry to help rehabilitate existing infrastructure assets that deliver community and cultural benefits for residents and visitors alike. By supporting this local initiative, we are helping to create strong, self-sustaining communities throughout the region."
The Honourable Navdeep Bains, Minister of Innovation, Science and Economic Development, and Minister responsible for FedNor

"I'd like to thank the Government of Canada for supporting enhancements to this important recreational facility. This investment will benefit local residents for years to come, helping to ensure our community remains a great place to live, work and play."
Mayor Norm Hofstetter, Township of Perry

Quick facts

- Canada CIP 150 is designed to leave a lasting legacy by supporting the rehabilitation or improvement of existing community infrastructure assets and facilities across the country that promote community and cultural benefits for the public.
- FedNor is delivering this program in Northern Ontario with an allocation of \$10.4 million over two years, ending March 31st, 2018.

Associated links

- To find out more about our programs and services, please visit: fednor.gc.ca
- Follow us on Twitter [@FedNor](#)
- Follow the Minister on Twitter: [@MinisterISED](#)

– 30 –

Contact:

Barclay Babcock
Communications Officer
FedNor
705-690-0957
barclay.babcock@canada.ca



Communiqué

Pour diffusion immédiate

Le gouvernement du Canada investit pour favoriser la croissance et le développement sociaux et économiques à Emsdale

Le 17 mars 2017 – Emsdale (Ontario) – Initiative fédérale du développement économique dans le Nord de l'Ontario - FedNor

Un investissement de 81 225 dollars du gouvernement du Canada permettra au [canton de Perry](#) d'améliorer la patinoire extérieure d'Emsdale, pour en faciliter l'accès et l'usage.

L'honorable Navdeep Bains, ministre de l'Innovation, des Sciences et du Développement économique, et ministre responsable de [FedNor](#), a annoncé aujourd'hui cet investissement lié au [Programme d'infrastructure communautaire de Canada 150](#). Plus précisément, le financement de FedNor permettra à la collectivité de creuser un puits, d'installer une fosse septique et de construire des toilettes publiques, un vestiaire et une salle de rangement, ce qui facilitera l'accès pour tous les résidents.

Citations

« Le gouvernement du Canada est fier d'investir dans des collectivités telles que le canton de Perry pour rénover des immobilisations existantes qui apportent des avantages communautaires et culturels tant aux résidents qu'aux visiteurs. En soutenant cette initiative, nous aidons à créer des collectivités solides et autonomes dans toute la région. »

L'honorable Navdeep Bains, ministre de l'Innovation, des Sciences et du Développement économique, et ministre responsable de FedNor

« Je remercie le gouvernement du Canada d'appuyer les améliorations de cette importante installation récréative. Cet investissement profitera aux résidents locaux pendant des années et fera en sorte que notre collectivité demeure un merveilleux endroit où vivre, travailler et se divertir. »

Maire Norm Hofstetter, canton de Perry

Faits en bref

- Le PIC 150 vise à laisser un héritage durable en soutenant la réfection ou l'amélioration des immobilisations et des installations communautaires existantes dans l'ensemble du pays qui apportent des avantages communautaires et culturels au public.
- FedNor met en œuvre ce programme dans le Nord de l'Ontario grâce à une attribution de 10,4 millions de dollars sur deux ans, qui prendra fin le 31 mars 2018.

.../2

Liens connexes

- Pour en savoir davantage sur nos programmes et services, veuillez consulter fednor.gc.ca.
- Suivez-nous sur Twitter [@FedNor](https://twitter.com/FedNor).
- Suivez le ministre sur Twitter : [@MinistrelSDE](https://twitter.com/MinistrelSDE).

- 30 -

Personne-ressource

Barclay Babcock
Agent des communications
FedNor
705-690-0957
barclay.babcock@canada.ca